
Bestyrelsesmøde d. 19-jun-2019, Ligustervængets Grundejerforening 

 

Til stede: Klaus, Martin Claus og Niels. 

Fraværende: Bjarne 

 

1. Referat fra sidste møde 

Referatet blev godkendt uden bemærkninger. Referatet er uploadet. 

 

2. Varmeanlægget 

Det kører. Intet ud over det sædvanlige. 

Mht. hovedmåleren hos DAB, så har vi afklaret, at det er DAB, der ejer og drifter den. Intervallet for 

kalibrering er ifølge lovgivningen ændret til 9 år, og denne er fra 2012. For flere detaljer, se Klaus’ 

redegørelse på bloggen.  Den ændrede lovgivning betyder også, at vores egne individuelle målere først skal 

efterses i 2023. 

 

3. Fællesarealer 

Martin har bestilt ukrudtsfjernelse ved fortovene omkring garagegårdene (spotdeal), så vi kommer i bund. 

Så burde det blive lidt mere overkommeligt til grøn dag. 

For at sikre, at fælles redskaber er tilgængelige for flest muligt, opfordrer bestyrelsen til, at redskaber 

leveres tilbage til varmekælderen hurtigst muligt efter brug (normalt samme dag), så de kan være til glæde 

for flest muligt. 

 

4. Økonomi 

Økonomien er fortsat fin. Der har ikke været uforudsete udgifter. 

 

5. Eventuelt 

Grøn dag: 24. august 2019.06.19 

Hoppeborg er bestilt. Menuen er usikker, da formanden ikke deltager, men mon ikke det bliver godt 

alligevel 😉. Martin og Niels står for indkøb af drikkevarer og kød. Mon ikke, der er nogen, der står for en 

skattejagt? 

Niels udsender invitation snarest. 

Hvis der er forslag til projekter, så kontakt Niels (nr. 33). 

 

Der var ingen punkter til afstemning, hvorfor en enig bestyrelse tilsluttede sig ovenstående. 

 

Niels Chr. Felumb 
Referent 


